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Ο Μητροπολίτης Σερβίων & Κοζάνης Παύλος στο κήρυγμά του το βράδυ της Μ. Πέμπτης 17.4.2025 ανέφερε μεταξύ

άλλων: “Η μεγαλύτερη αμαρτία είναι η αχαριστία. Να καταδικάζεις και να οδηγείς στο θάνατο τον άνθρωπο που σε

ευεργέτησε εδώ είναι το έγκλημα εν ψυχρώ”, είπε μεταξύ άλλων στο κήρυγμά του ο Μητροπολίτης Σερβίων & Κοζάνης κ.κ.

Παύλος αναφερόμενος στους Εβραίους, καταλήγοντας πως: “Δεν είμαι αντισημίτης αλλά έτσι είναι η αλήθεια”  (Βίντεο ΕΔΩ)

Με λόγια φωτισμένων ιεραρχών απάντησε στον Μητροπολίτη Κοζάνης ο Γ.Γ. του ΚΙΣΕ Βίκτωρ Ελιέζερ σε ανάρτησή του

στο FB (ΕΔΩ):

«Απέναντι στα κηρύγματα μίσους που εκφέρονται από εκπροσώπους του σκοταδισμού, είναι χρήσιμο να υπενθυμίζουμε τα

σοφά λόγια φωτεινών Ιεραρχών της Ορθοδοξίας που συνιστούν την καλύτερη απάντηση στην μισαλλοδοξία.

-Μητροπολίτης Άνθιμος Αλεξανδρουπόλεως: «…Στη σχέση μας με το Θεό, όλοι έχουμε ένα εβραίο μέσα μας, μέχρι

σήμερα. Η Χριστιανική Εκκλησία δεν πρέπει να λησμονήσει ποτέ την οφειλή της στην Παλαιά Διαθήκη και στο λαό του

Ισραήλ ως «παιδαγωγόν εἰς Χριστόν». Υπήρξαν ακραίες εποχές που την λησμόνησε και τότε έπραξε αντιχριστιανικά και

απάνθρωπα…»

- Μητροπολίτης Παύλος Κοζάνης στο κήρυγμά του το βράδυ της Μ. Πέμπτης 2025: “Δεν είμαι αντισημίτης αλλά έτσι

είναι η αλήθεια”  (Βίντεο ΕΔΩ) 

“Η μεγαλύτερη αμαρτία είναι η αχαριστία. Να καταδικάζεις και να οδηγείς στο θάνατο τον άνθρωπο που σε ευεργέτησε εδώ

είναι το έγκλημα εν ψυχρώ”, είπε μεταξύ άλλων στο κήρυγμά του ο Μητροπολίτης Σερβίων & Κοζάνης κ.κ. Παύλος

αναφερόμενος στους Εβραίους, καταλήγοντας πως: “Δεν είμαι αντισημίτης αλλά έτσι είναι η αλήθεια”.

-Μητροπολίτης Άνθιμος Αλεξανδρουπόλεως (Αύγουστος 2012 ΠΗΓΕΣ: ΕΔΩ ΚΑΙ ΕΔΩ)

«Πολλοί στην εποχή μας αμφισβητούν την αξία και την προσφορά της Παλαιάς Διαθήκης στο σύνολο πολιτισμό. Κάποιοι την

πολεμούν και την αποδοκιμάζουν. Κάνουν λάθος. Η Π.Δ. είναι το δεύτερο δώρο του Θεού προς τον άνθρωπο. Το πρώτο ήταν η

λογική και αυτεξούσια ζωή.
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https://www.youtube.com/watch?v=582AuvI61Xs
https://www.facebook.com/victor.eliezer.7/posts/pfbid02uoUMLDX5y1QTonDcARQyK8zaCm862kj6W82ZWXo7MWjfCLuNCLawFaJihbnQ41Hjl?locale=el_GR
https://www.youtube.com/watch?v=582AuvI61Xs
index.php/eidiseis/ellada/2012-09-27-06-57-52?tmpl=component&format=pdf&fbclid=IwY2xjawJ0GUdleHRuA2FlbQIxMAABHulvArQNbDnndGvsdLGkRZU5l3KF9dnLIWYCoowFJxX2pY2nCQu1AZG7fOmH_aem_GFAhYsE2-BB28cVj1tKmbQ
https://thriskeftika.blogspot.com/2012/08/blog-post_3311.html?fbclid=IwY2xjawJ0GXZleHRuA2FlbQIxMAABHmlnQeXzfiTLIQ-sqI82Ey3DR1LTgBsidy5KziLAXxdUeS8Y6UCn3JRCHdg6_aem_tsBQKCiFtm5XgcN2rS9-BA
http://www.phoca.cz/phocapdf
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Όταν άλλοι λαοί, σκιαμαχούσαν στο σκοτάδι ο βιβλικός Ισραήλ μιλούσε με το Θεό. Όταν άλλοι λαοί υποψιάζονταν περί του

Θεού και προσπαθούσαν να τον εντοπίσουν στα πολυπρόσωπα είδωλα, ο Ισραήλ συνήπτε συμφωνίες μαζί του. Όταν άλλοι

λαοί θυσίαζαν τα παιδιά τους για να εξευμενίσουν το θείο, ο Ισραήλ έψαλε και υμνούσε το Θεό και φρόντιζε να μειώνει την

απόσταση που τον χώριζε απ’ αυτόν. Τα κείμενα της Π.Δ. χειραγώγησαν τον αρχαίο άνθρωπο βγάζοντάς τον από τους αιώνες

της βαρβαρότητος σε αρκετά ξέφωτα πολιτισμού. Στην επικράτεια που κινήθηκε ο λαός του Θεού, έκτισε με τα «οικοδομικά

υλικά» που βρήκε, τις βάσεις για τη διαχρονική θρησκευτικότητα του πλανήτη. Τα κείμενα της Π.Δ. διαβάζονται πολλαπλά

και αναδύουν ένα άρωμα εμπιστοσύνης στο Θεό και πώς αυτή επαναποκτάται όταν κλονίζεται.

Στη σχέση μας με το Θεό, όλοι έχουμε ένα εβραίο μέσα μας, μέχρι σήμερα. Η Χριστιανική Εκκλησία δεν πρέπει να λησμονήσει

ποτέ την οφειλή της στην Π.Δ. και στο λαό του Ισραήλ ως «παιδαγωγόν εἰς Χριστόν». Υπήρξαν ακραίες εποχές που την

λησμόνησε και τότε έπραξε αντιχριστιανικά και απάνθρωπα.

Είναι καιρός πια να συζητήσουμε με βάση την Π.Δ. και να σεβαστούμε την προσφορά της στον σύνολο πολιτισμό. Για να γίνει

κατανοητή αυτή η ανάγκη, προσπαθείστε να αφαιρέσετε από τη παγκόσμια νομοθεσία, από τα ήθη, από την τέχνη, από τον

ανθρωπισμό όσα προσέφερε η Π.Δ. και τότε θα καταλάβετε πόσο τραγικά φτωχός και ανούσιος θα μείνει ο κόσμος.

Προσπαθείστε να διαβάσετε την Καινή Διαθήκη, χωρίς να έχετε ακούσει τίποτε για την Παλαιά και τότε δεν θα καταλάβετε

παρά ελάχιστα αποσπάσματα. Είτε, λοιπόν, μας αρέσει είτε όχι, «τῶν Ἰσραηλιτῶν εἶναι ἡ υἱοθεσία καὶἡ δόξα καὶ οἱ διαθῆκες

καὶἡ νομοθεσία καὶ ἡ λατρεία καὶ οἱ ἐπαγγελίες. Δικοί τους εἶναι οἱ πατέρες μας καὶ ἀπ’ αὐτοὺς κατάγεται ἀνθρωπίνως ὁ

Χριστός» (Ρωμ. 9,4-5). Είναι χρήσιμο να το θυμόμαστε αυτό πάντα. Και να το αναγνωρίζουμε».

ΣΧΕΤΙΚΑ: Ιστότοπος kozan.gr, 17.4.2025
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